
 Číslo materiálu:  6/53 

Komise: Komise Dopravní 

Datum:   18.10.2017  

Přítomni: 

Omluveni: 

Sedláček, Bartl, Klečák, Tvrdík, Procházka, Morávek, Kraus, Fedorovič, Beránek 

Louda, Malík, Mottl, Kubát, 

Hosté: Starý, Viktora, Hadrovský, Mareček, Ďoubal 

Příští jednání: 6.12.2017 (středa 17.00) 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

     b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 19. zasedání komise dopravní ze dne 18.10.2017 

      

 

2) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

a) úvodní slovo – p. Viktora omluvil zpoždění předsedy komise Ing. Zdeňka Sedláčka 

 

b) koordinátor komise dopravní p. Vepřek (odbor investic-technické oddělení, dále jen OI-TO) 

oznámil komisi, že je usnášeníschopná (nutná min. účast 7 členů, přítomných 9 ze 13 členů) 

 

c) projednání předložených žádostí: 

- prvním bodem jednání byla na žádost pana Fedoroviče jeho prezentace návrhu nových 

autobusových linek MHD, na předchozím jednání komise se členové většinou svých hlasů 

přiklonili k realizaci levnější varianty č.2, ve věci zkušebního provozu nové linky MHD (l.6), 

navržené dopravcem „ARRIVA“ do centra města, na dnešním jednání komise p. Fedorovič 

vysvětlil nevýhodnost doporučeného návrhu dopravce a požádal komisi, aby své rozhodnutí 

opětovně zvážila, a případně se přiklonila k variantě finančně nákladnější č.1, přesto z pohledu 

Města k variantě výhodnější, na závěr projednávání tohoto bodu bylo dohodnuto, že pan 

p.Fedorovič rozešle mailem podrobnosti k návrhu a členové komise se do určeného termínu 

jednotlivě rozhodnou a svůj hlas pro některou z variant zašlou el. poštou koordinátorovi komise, 

který výsledek zapíše do tohoto zápisu z komise dopravní: Výsledkem nového posouzení je, že 

se většina členů komise přiklonila k návrhu pana radního, tedy k variantě č.1 (linka 8 a linka 9)   

- žádost zastupitele a radního p.Krause z Malína o provedení instalace úsekového měření rychlosti 

na Novodvorské ulici v Malíně, p.Vepřek na místě seznámil velmi stručně komisi z historií této 

opakovaně projednávané problematiky, tj. např. na posledním zasedání komise dopravní dne 

16.11.2016 došlo k zamítnutí této instalace před Malínským mostem na ulici Vítězná, (rada 

města stanoviska komise přijala na vědomí a žádné úkoly v této věci správci komunikací 

neurčila), proto se technické oddělení jako správce komunikací oprávněně domnívalo, že za 

rekonstruovaným mostem na malínské straně v Novodvorské ulici komise instalaci také 

nedoporučuje, místostarosta následně potvrdil zájem malínských občanů o radary, z informace 

pana Krause vyplynulo, že v návrhu rozpočtu na rok 2018 je počítáno s instalací radarů v Malíně, 

p.Vepřek přislíbil předložení informací na příští jednání komise dopravní o dalších možnostech 

zpomalení dopravy na silnici I.třídy, včetně odhadu finančních nákladů na různé varianty řešení   

 

d) projednání návrhů a připomínek členů komise: 

- p.Kraus požádal p.Vepřka o souhrn úkonů, které Město provedlo ve věci žádosti poslance Klána 

o provedení úprav dopravního značení v Čáslavské ul., OI-TO odeslalo souhrn faktů el. poštou 

- p.Mareček předal p.Vepřkovi k vyřízení žádost paní Střihavkové o provedení úpravy dopravního 

značení v Kvapilově ul., OI-TO prověří společně s DI PČR možné varianty řešení 

- p.Vepřek oznámil komisi informace z došlé nabídky na modernizaci parkovacích automatů, 

náklady cca 1mil. Kč, prozatím v návrhu rozpočtu města na rok 2018 nejsou na tuto modernizaci 

systému žádné finanční prostředky, OI-TO založilo nabídku pro budoucí případné využití 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 867/17 k zápisu dopravní komise Rada města bere na vědomí zápis z 19. zasedání komise 

dopravní ze dne 18.10.2017 

 

Zapsal: p. Vepřek Dobroslav Elektronicky ověřil: Ing. Zdeněk Sedláček, MBA 


